
Vážení členové klubu, vážení hosté, 

vítám vás jménem celého výboru na dnešní členské schůzi. Na tomto místě se scházíme již 

podruhé, jedná se o místo, které je téměř uprostřed republiky, a je dobře přístupné pro naši akci. 

Věřím, že pro všechny to bude příjemně strávený den. 

Tak jako každý rok, tak i v roce 2023 klub uspořádal mnoho akcí. 

Tradičně proběhly bonitace jak v Mladé Boleslavi jarní a podzimní, tak letní na Moravě. 

Uskutečnilo se též několik individuálních bonitací, vždy dle dohody majitelů a hlavního poradce 

chovu. 

Tradičně jsme též uspořádali naše výstavy. Začínalo se v květnu v Mladé Boleslavi Memoriálem 

Václava Krse a pokračovalo se v červnu v Jedovnici klubovými výstavami pod vedením ředitele 

výstavy pana Pavla Hofírka. 

Bude nám též přednesena zpráva od výcvikářů, kteří též uspořádali více úspěšných akcí. 

Při bonitaci se tradičně schází jak výbor klubu, tak chovatelské kolegium, vždy je přítomen 

předseda kontrolní komise a občas i vedoucí výcvikového kolegia. Výbor se též společně sešel 

v Chržíně, kde byla řešena problematika klubových výstav v letošním roce. Zde byla přítomna i 

zástupkyně výstavního výboru a ředitelem pro letošní výstavy byl jmenován pan Milan Krinke. 

Pro tyto výstavy bylo vytipováno původně několik míst, ale jelikož jsme chtěli zachovat stejný 

termín a areál v Jedovnici byl předběžně zarezervován, budou letos výstavy opět v Jedovnici. 

Výbor klubu stále pracuje na webových stránkách klubu. Původně vše nasvědčovalo, že vše 

proběhne hladce a rychle, opak je ale pravdou. Stránkám se velice věnuje jednatelka klubu paní 

Marta Fuglevičová, která je ve spojení se zřizovatelem, panem Mackem, a za to jí patří velké 

poděkování. Zároveň bych chtěl poděkovat paní Renatě Krejčí, za vedení dosavadních klubových 

stránek. Dnes budete seznámeni, v jaké fázi stránky jsou. Chtěl bych apelovat na ostatní členy 

klubu, kteří mají časové možnosti, a jsou ochotni pomoci, aby se s paní Fuglevičovou spojili a 

pomohli s další prací, které je na těchto stránkách opravdu hodně. 

Dnes budou předány poháry šampionům a nejstarší žijící doze, též nejlepšímu pracovnímu psu a 

feně za rok 2023. 

Všem děkuji za výbornou reprezentaci našeho plemene. 

Vážené kolegyně, vážení kolegové, pro rok 2024 je plán jako v předešlých letech. Uspořádáme 3 

bonitace, 2 klubové výstavy, speciální výstavu, členskou schůzi a plán svých akcí má též výcvikové 

kolegium. Schůze jak výboru klubu, tak chovatelského kolegia se uskutečňují, převážně při 

bonitacích. 

Naším cílem je, aby zvláště poradci chovu viděli bonitované jedince, a tudíž jsou zváni na 

bonitace. 

Možná padne připomínka, že můžeme jednat online. Spoustu záležitostí řešíme po emailech, 

telefonicky a výbor klubu má založenou skupinu na messengeru, tak aby byla komunikace co 

nejrychlejší. 

Na dnešní schůzi vám budou podány zprávy od jednotlivých funkcionářů klubu, ať už se jedná o 

poradce chovu, ekonomku, jednatelku, předsedu kontrolní komise, zpráva z výcviku. 

Myslím, že výbor klubu pracoval dle plánu, snažil se řešit veškeré problémy které nastaly. 



Hospodářka klubu paní Marika Cibulková zaslala na vědomí výboru klubu, svou rezignaci na 

funkci členky výboru z vážných osobních důvodů. Situace s ní byla projednána a byla požádána, 

aby setrvala do členské schůze. V současné době potvrdila, že dále již nemůže ve výboru pro 

svoje osobní záležitosti pracovat a z funkce člena výboru odstupuje. Výbor jí touto cestou děkuje 

za práci, kterou vykonávala a vyšla klubu vstříc, setrváním ve výboru do dnešní členské schůze. 

Na volební schůzi byl zvolen jako druhý náhradník pan Richard Vevera. Byl za výbor osloven a 

sdělil, že nominaci člena výboru přijímá a doplňuje tedy výbor klubu za paní Mariku Cibulkovou. 

Nemilá věc potkala též jednatelku klubu paní Martu Fuglevičovou. 

Z vážných rodinných a zdravotních důvodů oznámila, že se nemůže zúčastňovat většiny 

klubových akcí. Práce se nezříká, co je možné zařídit z domova zařídí a vypomáhá jí paní Jitka 

Krsová ohledně zápisů apod. 

Musím se zmínit, že mě osobně velice mrzí, z výše nastíněného, že se ke mně dostávají informace 

typu klub nepracuje, výbor se rozpadá apod. 

Víte ve výboru klubu pracuji 42 let, nejprve jako náhradník, kde bylo povinností se zúčastňovat 

všech výborových schůzí a dle možností vykonávat potřebná zajištění apod. Dále jsem pracoval 

jako hospodář klubu a místopředseda klubu a poslední 20 let jako předseda klubu. Tak proto 

možná mám právo bilancovat. Pryč jsou doby, kdy nás bylo podstatně více. V té době, kdo chtěl 

velkého psa, tak měl dvě možnosti bernardýna nebo německou dogu. Mezinárodní výstava byla 

jedna v Brně a později druhá v Nitře. Jinak bylo pár oblastních výstav. Klubová výstava byla 

jedna, a to byl velký svátek. Když jsem začal propagovat, že uspořádáme speciální výstavu, 

nesešel jsem se vždy u kolegů s podporou. Obavy, že nám to ubere počty zvířat na klubové 

výstavě se nenaplnily. To samé bylo s druhou klubovou výstavou nejprve při mezinárodní výstavě 

v Českých Budějovicích a po několika letech již společně obě klubové výstavy. 

Byli jsme snad jediný klub, který umožnil v kovidové době pořádat individuální bonitace, 

abychom vyšli chovatelům vstříc. To samé je ve výcviku. Myslím, že výcvikáři pracují velice dobře, 

ustálilo se výcvikové kolegium a vše probíhá bez vážnějších problémů. 

Samozřejmě je stále co zlepšovat. Proto mě ale zaráží, že se někteří takto vyjadřují o klubu. 

Proto jsem upozornil, jak dlouho pracuji v klubu, a že mám právo porovnávat a bilancovat. 

Při poslední volební schůzi jsem avizoval, že funkci předsedy klubu vykonávat nebudu, ale pokud 

budu zvolen do výboru, rád budu vypomáhat. 

Po volbách se vše změnilo a byl jsem přesvědčován, abych nadále vykonával funkci předsedy 

klubu. Po zvážení jsem na to přistoupil s tím, že rozhodně ne na celé volební období. 

V poslední době jsem chtěl ze zdravotních důvodů odstoupit z funkce předsedy klubu, co jsem 

přednesl i na výborové schůzi, ale za nynější situace, pokud mi to zdravotní stav dovoluje, nechci 

vnášet do výboru klubu další komplikace a rozhodl jsem se v této funkci pokračovat. 

Děkuji za pozornost 

Nepolisy 23. 3. 2024 

       Miroslav Václavík 
         předseda klubu 
 


